

Heritage & Archaeology Diwan #6 Call for papers

You are warmly invited by the GJU and the Ifpo to submit by May 22, 2022 an abstract (up to 150 words) for the sixth "Heritage and Archaeology Diwan" organized jointly with the ACOR, CBRL, GPLA with the kind support of the Gerda Henkel Stiftung.

The Heritage & Archaeology Diwan #6 is going to take place at the
German Jordanian University
On June 5, 2022

يسر الجامعة الألمانية الأردنية والمعهد الفرنسي للشرق الأدنى دعوتكم لإرسال ملخص (قبل تاريخ 2022/5/22 وبعدد كلمات لا يتجاوز 150 كلمة) وذلك في إطار المشاركة في فعالية المنتدى السادس "ديوان التراث والآثار" الذي يهدف الى زيادة الوعي بالبحث في علوم الآثار والتراث في الأردن والذي ينظم بالتعاون مع المركز الأمريكي للأبحاث، مجلس الأبحاث البريطانية في بلاد الشام والمعهد الألماني البروتستانتي للآثار وبدعم من مؤسسة جيردا هنكل

سينعقد "ديوان التراث والآثار" السادس في
الجامعة الألمانية الأردنية
وذلك يوم الاحد الموافق ل: 2022/06/5



About the Diwan,

Since March 2018, many institutions in Jordan such as the Ifpo, CBRL, GJU, and GPLA initiated an event - "Salon" or "Diwan" or "table ronde" - to increase awareness of research on heritage and archaeology in Jordan. It aims to include students to discuss latest developments and themes in archaeology and heritage practice in association with invited specialists. Suggested topics could be cultural heritage, archaeological studies, conservation, documentation, site and museums management, etc.

عن الديوان

منذ مارس 2018، بدأت العديد من المؤسسات في الأردن مثل مجلس الأبحاث البريطانية في بلاد الشام، والجامعة الألمانية الأردنية، المعهد الألماني البروتستانتي للآثار، والمعهد الفرنسي للشرق الأدنى بالتعاون لإنشاء أنشطة "الملتقى" أو "الديوان" أو "الطاوله المستديرة" وذلك بهدف زيادة الوعي بالبحوث المتعلقة بالتراث والآثار في الأردن. تتمثل الفكرة، بالاشتراك مع المتخصصين المدعوين، من اجل إشراك الطلاب لمناقشة آخر التطورات والمواضيع في علوم الآثار والتراث. وتشمل الموضوعات المقترحة: التراث الثقافي، الدراسات الأثرية، الحفظ، التوثيق، إدارة المواقع والمتاحف، وما إلى ذلك.

For further information and to submit your abstract (by May 22, 2022), please write to the following emails:

j.bonneric@ifporient.org, opilz@uni-mainz.de

للمزيد من المعلومات او لإرسال الملخصات (قبل 2021/6/10)، يرجى التواصل على واحد من العناوين التالية:

The paper topics must tackle one of the following themes:

1. Cultural Heritage
2. Archaeological Studies
3. Conservation and documentation
4. Site management and museums management

Submitted abstracts will be reviewed by the Diwan's organizers. The presentation should not exceed 10 minutes. Selected students will be provided with travel fees for the duration of the Diwan.

يجب أن تتناول الأوراق أحد الموضوعات التالية:

1. التراث الثقافي
2. الدراسات الأثرية
3. الحفظ والتوثيق
4. إدارة المواقع وإدارة المتاحف

سيتم مراجعة الملخصات المقدمة من قبل منظمي الديوان. يجب ألا يتجاوز العرض التقديمي 10 دقائق. سيتم توفير رسوم سفر للطلاب الذين يتم اختيارهم خلال فترة فعالية الديوان.